

## Protokoll för Linköpings Hundungdom 2024-11-28 (10)

Närvarande styrelsemedlemmar: Ing-Christin Lindblom, Olivia Gustafsson, Elin Fahlander, Sofie Uppman Bruce, Yvonne Öster, Rolf Gustavsson, Malin Öster (på länk)

1	Val av justerare	Styrelsen valde Elin Fahlander till justerare
2	Föregående protokoll	Föregående protokoll 241023 (nr 9) godkändes
3	Kassarapport	<p><b>Resultatet för oktober är -65 405 kr</b> <b>Akkumulerat resultat januari-oktober: -55 832</b></p> <p><b>Största intäkterna i oktober:</b></p> <p>anmälningsavg: 18939 träning i hallen 24 803 Samträning: 1 916 Servering: 2 068 Rosetter: 1 460</p> <p><b>Största utgifter i oktober:</b></p> <p>Dragning ljusslingor mm i hallen: 38 523 Materiel: dollykärror, ramp, elkablar och materiel till belysning: 14 563 Rosetter och priser: 20 502 Inköp fika: 3 138 El september: 2 409 Domar+funk ers. 5 630 Bokningssystem + bankkostnader 3 314</p> <p><b>Inventarier</b> (skrivs av på 5 år): 6 st Led-slingor till plan 1 och hallen 13 200, Spegel 11 900, Rally hinder 2 800. <b>Summa 27 844 kr</b></p> <p><b>Likvida medel 2024-10-31:</b></p> <p>Plusgirokonto 262798-2: 6 902 Plusgirokonto 356561-1: 0 Kassa: 2 914 Sparkonto: 374 385 Payson: 22 722</p> <p>Summa likvida medel: <b><u>400 021 kr</u></b></p>

4

**Att göra enligt föregående protokoll:**

[Rolf Gustavsson](#) meddela belysningsgruppen om att inköp är ok samt att ljusslingorna är inköpta. Montera i hallen och arbeta vidare med utomhusbelysningen. KLART!

[Rolf Gustavsson](#) fortsätter jobba på att söka bidrag. KLART!

[Hanna](#) uppdaterar styrdokument ang sponsring vid mästerskap. Vidare ser PR-gruppen till att alla aktuella styrdokument finns på hemsidan i rätt version. Inte klart!

[Sofie Uppman](#)[Bruce Rolf Gustavsson](#) planerar funktionärsfest. Pågår! Vi bjuder in fler till planeringsgruppen

[Sofie Uppman](#)[Bruce Elin Fahlander Yvonne Öster](#) fixar menslåda med innehåll och text, samt skötbord. [Sofie](#) kontaktar fastighetsskötarna för att sätta upp skötbordet på toaletten. Pågår! (lapp + potta är inköpt, mensskydd är beställt. Fastighetsgruppen skickar på bästa skötbordet för vår toalett)

[Yvonne](#) och [Ing-Christin](#) undersöker möjligheten till grind eller en halvdörr mellan köket och hallen i stugan. Sten är kontaktad och är på G.

[Pauline](#) fixar anslagstavla

[Sofie](#) fixar inslag om att inte träna annat än hund i hallen.

[Yvonne](#) fixar info att dela ut på kurser. Alexandra har ett förslag. Yvonne håller kontakt med Alexandra.

[Sofie](#) tar vidare kontakt med BK angående tidtagning. Återkommer med förslag

[Elin](#) ber agilitysektionen att kolla hjul till gamla balansen. Vi beslutar att avvakta med detta tills vi sett utvärderingen kring balansveckorna.

[Yvonne](#) fixa SHU enkäten. Återkommer efter nyår

		<p>Rolf svarar på Cecilias brev. Klart!</p> <p>Olivia kollar med Tanja om presentkort. Klart! Men det kostade för mycket att fixa.</p> <p>Olivia, Yvonne o PRgruppen angående dörrbytet. Klart!</p> <p>Sofie gör ett schema över nästa års fixardagar. Pågår.</p> <p>Elin fixar QRkod till belöningsystemet att sätta upp på klubben. Vi avvaktar då klubbens skrivare är trasig.</p>
	<b>Anmälda mötesfrågor</b>	
5	Ändra info på hemsidan ang prestationer.	<b>Beslut;</b> Styrelsen beslutar att <a href="#">Sofie</a> och <a href="#">Elin</a> tar fram ett förslag till nästa möte.
6	Boka datum för årsmötet	<p><b>Beslut;</b> Styrelsen beslutar att ha årsmötet 5/2</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- boka lokal, göra event och skicka inbjudan och publicera relevant papper såsom dagordning. Elin (lokal bokat!)</li> <li>- förslag på valberedning. Olivia</li> <li>- ta fram dokument. Sofie med stöd av sektionerna</li> <li>- ekonomiska bokslut. Budget (klar senast mötet i januari) Rolf och Anna</li> <li>- Ordna mat. Ing-Christin</li> <li>- ordna ordförande och sekreterare till mötet. Yvonne.</li> <li>- Samla in information kring och sammanställa priser för medlemmarnas prestationer. Ida, Hanna, Malin och Pauline (Olivia kontaktar dem)</li> </ul>
7	Lekskola för de barn som är under 10 år.	<b>Beslut;</b> Styrelsen beslutar att vi erbjuder lekskola gratis för barn 6-10 år.

8	Ändra utebelysningen så den inte lyser heltid.	<b>Beslut;</b> Styrelsen beslutar att ge Rolf i uppdrag att fixa en av o på knapp. Helst en per plan. Samt informera om hur belysningen fungerar till medlemmarna. Dessutom får Rolf i uppdrag att se till att all el klarar vintern.
9	Inköp av nummerskyltar till inropstavlan	<b>Beslut;</b> Styrelsen beslutar att vi godkänner inköp och agilitysektionen verkställer
10	Ändra tid för upp och nedmontering för balansen	<b>Beslut;</b> Styrelsen beslutar att ha kvar nuvarande tid (21-22) och utvärdera vid decembermötet om ny tid är nödvändig. Styrelsen ser en fördel med nuvarande tid då det blir lätt för alla att veta om balansen är uppe eller inte då informationen är veckovis. Vi kommer utvärdera det på nästa möte (18/12) och därefter släppa tiderna för januari.
11	Bygga hållare för tunnlår i trä	<b>Beslut;</b> Styrelsen beslutar att Rolf får i uppdrag att konstruera ett ställ i trä. När denna är byggd får styrelsen i uppdrag att prata med agilitysektionen om hur många tunnlår vi önskar ha i hallen.
12	Agilitysektionen önskar samträning för äldre ungdomar	<b>Beslut;</b> Styrelsen beslutar att avsätta upp till 2 timmar 2 ggr /månaden för detta ändamål Elin får i uppdrag att förmedla informationen till agilitysektionen samt ansvarar för att boka in tider.
13	Kurser i vår	<b>Beslut;</b> Styrelsen beslutade att tävlingar och helgkurser har förtur före samträning. Styrelsen beslutar att alla som vill ansöka om heldagskurs kontaktar kursansvarig via formuläret. Just nu sker principen först till kvarn. Sofie får i uppdrag att ändra i styrdokumentet. Styrelsen uppmanar att försöka planera helgkurser till lågsäsong.
14	Sociala medier-policy och skrivelser till styrelsen.	<b>Beslut;</b> Styrelsen beslutar att införa en policy där styrelsemedlemmar inte aktivt deltar i diskussioner med medlemmar på sociala medier. Beslutar även att om medlemmar vill att styrelsen lyfter en fråga ombeds de skicka ett mejl till styrelsen som en skrivelse då styrelsen inte kan hålla koll på allt som skrivs på sociala medier. Olivia meddelar resten av styrelsen. PR-gruppen får i uppdrag att informera våra medlemmar om att skicka mail, eller använda förslagslådan om de har förslag eller önskar respons från styrelsen.
15	Rapport från agilitysektionen	<b>Beslut;</b> Styrelsen beslutar att Olivia får i uppdrag att informera sektionerna om att städa efter sig på samträningarna. Att alla ideella ska snälltolka varandra.

	ang stämningen på klubben	
16	Hyra hallen för FS-instruktörsutbildning i maj	<b>Beslut;</b> Styrelsen beslutar att detta godkännes. Yvonne får i uppdrag att kolla med sektionerna vilka datum som fungerar.
17	Hyra hallen för TS-utbildning i rally i mars	<b>Beslut;</b> Styrelsen beslutar att detta är ok. Rolf får i uppdrag att skicka en faktura. Ida kollar med sektionerna vilka datum som fungerar.
18	första hjälpen kurs för instruktörer	<b>Beslut;</b> Styrelsen beslutade att det är önskvärt att våra instruktörer och funktionärer har kunskaper i första hjälpen. Yvonne fick i uppdrag att boka instruktör och arrangera detta under våren gratis!
19	stänga containern på uteplanen - hur gör vi?	<b>Beslut;</b> Styrelsen beslutar att Sofie kollar med Sten ang dörren.
20	köpa starter via belöningssystemet.	<b>Beslut;</b> Styrelsen beslutar att vi godkänner betalning på våra tävlingar, både inoff och off.
21	Ansökan om investeringsbidrag för isolering av utetoalterna	<b>Beslut;</b> Styrelsen beslutar att vi ansöker om detta bidrag. Rolf får i uppdrag att skicka in ansökan. 75.000 kommer vi ansöka om.
22	Tränings tid som tack för sektionsarbete	<b>Beslut;</b> styrelsen beslutar att vi behöver ett underlag. Hur ofta vill medlemmar ha träning? Hur ska upplägget vara? Då det var agilitysektionens ide får Elin i uppdrag att kontakta med agilitysektionen om att ta fram förslag.
23	Hur ska styrelsen jobba för att få in skrivelser från medlemmar.	<b>Beslut;</b> styrelsen beslutar att vi via infomålet informerar våra medlemmar om att vi önskar skrivelser från medlemmar via mejl till styrelsemötena. PR-gruppen får i uppdrag att se till att alla får mailet.

24	möblering i hallen vt-25	Beslut; Styrelsen beslutar att vi behåller möbleringen till april.  Rolf får i uppdrag att svara på Annas skrivelse
25	minsta antalet deltagare för att det ska bli kurs	Beslut; Styrelsen beslutar att Sofie ändrar i styrdokumentet. minsta antalet betalande deltagare  Kurser med maximalt 6 stycken deltagare ska ha minst 4 anmälda och betalande deltagare för att kursen ska genomföras under inomhussäsongen. Detta för att nyttja hallen på bästa sätt.
26	inköp av digitalt kösystem	Beslut; Styrelsen beslutar att agilitysektionen får i uppdrag att ta fram förslag på kostnad samt användningsområde till nästa möte.
22	Rapporter från sektionerna	<p><b>Agility:</b> <b>Rally:</b> Tävling 29/11. KM 4/12.</p> <p><b>Lydnad:</b> Lydnad har haft km</p> <p><b>Freestyle:</b> Rapport från freestylesektionen kvällstävling fredag 9 maj. Semestersabotören sista helgen i juni. Ansökt och fått godkänt. 😊 KM 7/12</p> <p><b>Hoopers:</b> Hoopers har två nya medlemmar. Eva-Marie Strindberg och Mats Henriksson. Vi har haft ett första möte. 😊 Eftersom vi inte haft så många aktiviteter i år så hoppar vi över Km i år. Flera kurser inplanerade. 😊</p> <p><b>Nosework:</b> En samträning I NW hade vi förra veckan KM blir 8 dec</p> <p><b>Ungdomssektionen:</b></p> <p><b>Stugan och fiket:</b></p> <p><b>Spons:</b></p> <p><b>Utbildning:</b> Kul att många kurser är på g till vårterminen. 😊 I flera sporter</p>

		PR:
23	Förslagslådan / inkomna skrivelser	<p>Vi har fått en skrivelse med frågan om att försvaret vill hyra hallen tisdagar mellan kl 9-10. Alla är medlemmar. Beslut: Styrelsen beslutar att godkänna förfrågan. Yvonne meddelar dem</p> <p>Vi har fått en förfrågan från LiU om att hyra hallen för studentfest. Beslut: Styrelsen avfärdar förfrågan. Ing-Christin svarar på mailet.</p>
24	Övriga frågor:	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Sofie fixar att fastighetsskötarna stänger utetoaletterna</li> <li>● Olivia stänger parkeringen 1/12.</li> <li>● Info som PR-gruppen ska lägga ut skickas till LHU mailet. Pr-gruppen informerar i sektionens ansvariggrupp om kontaktvägen.</li> <li>● Det läggs till info på hemsidan hur man tar kontakt med kassör, styrelsen och PR-grupp.</li> </ul>
25	Nästa möte:	18/12 klockan 18:00 i klubbstugan.
26	Avslutning av mötet.	Olivia avslutar mötet

Mötesordförande:

Justerare:

.....

.....